
Raadadviescommissie Welzijn
(16043\.....)

BESLUITENLIJST

Datum : dinsdag 9 april 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg 
  (raadslid GBN), mevrouw M.J. van de Logt (burgercommissielid GBN), de
  heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), de heer A.C. Hakkert (plaatsvervangend
  burgercommissielid CDA), de heer C.F. van Wendel de Joode (raadslid 
  VVD), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer G.J. van Weelden 
  (raadslid SGP), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de heer J. Stern (burger-
  commissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer F.C.M. van 
  het Hoofd (raadslid CDN), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer 
  drs. J. Krook (wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder).

Afwezig : mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), mevrouw P.M. Scheffers – van 
  Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer drs. E.J. van Tellingen 

   (onafhankelijk raadslid VT), de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid VVD
) \   en de heer B. Koolhaas (burgercommissielid LB).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
Er is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Scheffers – van Vuuren 
(CDA), zij wordt vervangen door de heer Hakkert (CDA) en de heer Kapelle (VVD
), die wordt vervangen door de heer Van Lith (VVD). Daarnaast is bericht van 
verhindering ontvangen van mevrouw Challik (PvdA), de heer Van Tellingen (VT) 
en de heer Koolhaas (LB).

2. Spreekrecht burgers
In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Presentaties
4.1 Stichting Leergeld West-Betuwe: mevrouw Y. Vonk (bestuurslid) geeft een 

toelichtende presentatie op het ingediende subsidieverzoek
Wethouder Krook geeft aan dat het subsidieverzoek, die de Stichting Leergeld 
heeft ingediend bij het college van b&w, wordt meegenomen in de voorjaarsnota.
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5. Besluitenlijst van de vergadering van 5 maart 2013 (inclusief Lijst toezeggingen)
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6.1 Lijst ingekomen stukken
Advie
s

De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- programmaraden Regio Rivierenland
- commissieleden

Wethouder Krook verzoekt de commissieleden in te stemmen om het voorstel 
over de Dorpshuizen in combinatie met Kleine Kernen nog 1 raadcyclus door te 
schuiven naar de cyclus van juni/juli.
De commissieleden kunnen zich vinden in het voorstel van de wethouder.

Wethouder Verwoert meldt dat vanavond de avond-4-daagse weer is gestart in 
Haaften. Ruim 500 deelnemers doen mee aan dit evenement dat nieuw leven is 
ingeblazen door Stichting JeWelz en Pro-Event. De overige startplaatsen zijn: 
woensdag in Ophemert, donderdag in Opijnen en afsluitend vrijdag in Neerijnen.

7. Stukken ter advisering
7.1 Voorstel tot het continueren van het convenant LEA voor een periode van 3 jaar tot 

1 augustus 2016 (2013-03-16159)
Besluit:

a. het convenant LEA te continueren voor een periode van 3 jaar tot 1 
augustus 2016.

De heer F. Mocking (directeur obs Willem Alexander te Haaften) en de heer A.  
Bor (directeur pcb Eben-Haezer te Waardenburg) verzorgen een inleiding op het  
voorstel.

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

8. Rondvraag
Mevrouw Van de Logt (GBN) vraagt of het de wethouder bekend is dat 
jaarcontracten van leerkrachten bij Stichting Fluvium niet worden verlengd en of 
hij weet wat daar de reden van is. Ook verzoekt zij de wethouder om aan te geven 
of dit ten koste zal gaan van de kwaliteit van het onderwijs voor de leerlingen.
Wethouder Verwoert antwoordt dat het hem bekend is dat er jaarcontracten niet 
zullen worden verlengd. De reden kan liggen in bezuinigingen op het onderwijs, 
maar ook in krimp van leerlingaantallen. Overigens is dit een eigen 
verantwoordelijkheid van Fluvium en dit volgen wij op gepaste afstand. Wel kan 
hij melden dat het niet ten koste zal gaan van de kwaliteit van onderwijs dat 
gegeven wordt aan de leerlingen.

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) wenst de wethouder graag opmerkzaam te 
maken op de zorgelijke berichten die tot haar komen m.b.t. de ontwikkelingen bij 
het Kulturhus in Ophemert. Na de vergadering geeft zij deze informatie graag aan 
hem door.
Wethouder Verwoert meldt dat die zorgelijke berichten ook hem hebben bereikt, 
maar weet natuurlijk niet of dat dezelfde berichten zijn. Hij neemt graag het aanbod 
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van mevrouw Van Kuilenburg aan om hem bij te praten na deze vergadering. Op 
voorhand kan hij al wel vertellen dat hij, samen met zijn collega-wethouder van 
sport, de problemen die waren gerezen met de gymvereniging in Ophemert naar 
tevredenheid van beide partijen heeft opgelost. 

De heer Verseijl (CDA) meldt dat hij heeft verzuimd om bij de mededelingen 
aandacht te vragen voor de officiële ingebruikname van de informatiezuil van het 
Regionaal Archief Rivierenland door de directrice in de centrale hal van het 
gemeentehuis op 25 april 2013 om 14.00 uur. Bij dezen nodigt hij de raad- en 
commissieleden alsnog uit om daarbij aanwezig te zijn.

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 20.50 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn
d.d. 14 mei 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C. Nijhoff
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